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1. Metsaülema tutvustab RMK töötajaid ja teeb ülevaade kava koostamisest ja kavandatavatest 

harvendusraietest. 

a. Inari Muru esitab etteheite, et tulevikus tehakse siin lageraie, mille tulu ei jää 

kohalikele siia piirkonda.  

b. Metsaülem leiab, et harvendusraie jätab järeltulevatele põlvedele tugevama metsa ja 

uuendusraie otsused tehakse edaspidi. 

c. Aivar Pohlak leiab, et metsade majandamise süsteemi tuleks põhjalikult muuta ja 

RMK peaks olema eestvedaja. Ta leiab, et nii era- kui riigimetsades on Sõrve 

poolsaarel liiga palju raiutud ja see põhjustab kogukonna vastuseisu. RMK asi on 

muuta reegleid.  

d. Peametsaülem Andres Sepp selgitab, et peame läbirääkimisi konkreetse metsaosa 

osas ning soovib konkreetseid soovitusi tööde paremaks plaanimiseks Lindmetsas. 

e. Aivar Pohlak teeb ettepaneku koosolek lõpetada. 

f. Jätkub arutelu, kus puudutatakse näiteks erinevaid metsapraktikaid, Lindmetsa 

harvendusraie tingimusi, Lindmetsa loodusväärtusi, rannamänniku eripärast 

planeerimisvajadust, metsapoliitika ja seaduste muutmise vajadust, mujal tehtud 

töid, puidu kasutamist. 

 

2. Lepitakse kokku edasine tegevuskava. 

I. Kaasamise spetsialist saadab protokolli külavanemale ülevaatamiseks 

II. Metsaülem saadab külavanemale selge ja lühikese plaani metsatöödest 

III. Külavanem korraldab arutelu külaelanikega ja metsaülema kirjast kuu aja jooksul 

esitatakse kogukonna ettepanekud. 

 


